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§ 74 
Investeringsplan för roddbana på sjön Magelungen i Farsta 

Svar på skrivelse från Stockholms/Svealands roddistrikt 
Dnr: 425-875-2012 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisar nämnden till vad som sägs i idrottsförvaltningens 

tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-05-03. 

Stockholms/Svealands roddistrikt tar i en skrivelse till idrottsnämnden den 29 november 2012 

upp behovet av en upprustning av roddbanan i sjön Magelungen. Banan anlades 1969 och hål-

ler internationell klass men är i stort behov av upprustning och modernisering. Roddistriktet 

önskar att staden medverkar till att få roddbanan i skick för tävlingar, och att en nybyggnation 

av serviceanläggningar sker så att distriktet kan fortsätta arrangera NM, SM och JSM under tid 

framöver. Distriktet har även sökt möjligheter till medfinansiering genom Idrottslyftet och hos 

Huddinge kommun.  

 

Roddistriktet har genom åren på ett förtjänstfullt sätt tagit ansvar för tillsyn, skötsel och löpan-

de underhåll av roddbanan i Magelungen. Förvaltningen är införstådd med anläggningens bris-

ter och instämmer i behovet av en servicebyggnad.  

 

Roddistriktet har en realistisk och trovärdig tidsplan för hur anläggningen kan utvecklas under 

kommande år för att stärka roddsporten. Idrottsförvaltningen avser att på nytt efterhöra Huddin-

ge kommuns intresse och möjlighet till att medverka i en finansiering vad avser en ny service-

byggnad. Inför arbetet med underlag till budget för 2015 får möjligheterna att inrymma medel 

för en upprustning och nybyggnad övervägas. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Beslutsgång 
Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag till beslut. 
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§ 75 
Förelägganden från miljöförvaltningen rörande bassängbad 

Svar på skrivelse från Åsa Jernberg (MP) 
Dnr: 333-359-3013 
 

BESLUT 
Idrottsnämnden beslutar följande: 

 

Som svar på skrivelsen hänvisas till förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

 

Ärendet 
Idrottsförvaltningen redovisar ett tjänsteutlåtande daterat 2013-04-24. 

Miljöpartiet vill i sin skrivelse till idrottsnämnden få information om förelägganden från miljö-

förvaltningen på bassängbaden samt vilka risker uteblivna åtgärder innebär för besökarna. I 

miljöförvaltningens bevakningslista av den 3 april 2013 finns två förelägganden. Det äldsta rör 

skriftliga rutiner för farligt avfall. Förvaltningen kommer att åtgärda detta snarast. Det andra 

avser ventilation och förebyggande åtgärder av legionella. Detta är ett mer komplicerat problem 

och där vissa åtgärder vidtagits i väntan på ombyggnation.  

 

Förutom beslutade förelägganden innehåller bevakningslistan ett antal anmärkningar angående 

brister och förbättringar i egenkontrollen, som en följd av miljöförvaltningens systemtillsyn 

under 2012. Generella anmärkningar från inspektionerna av bassängbaden är ventilation, före-

byggande skydd av legionella, klorföreningar (kloraminer, trihalometaner) samt ansvar och or-

ganisation. Dessa anmärkningar åtgärdas kontinuerligt när så är möjligt. 

 

Genomförd riskbedömning för verksamheten bassängbad ger högsta riskvärden för händelser-

na: höga bullernivåer, mycket höga klorvärden i badvatten, hälsofarliga mikroorganismer i bad-

vatten, hög halt av kloraminer i badvatten, haveri på styr- och reglerteknik och när ny teknik in-

förs. 

 

Antal klagomål från besökare angående miljö- och hälsoskydd är få och svårbedömda, men det 

finns ett mörkertal enligt sakkunniga vad gäller hälsoaspekter för klorföreningar och mikroor-

ganismer, bland annat legionella. Förvaltningen har rapporterade händelser från besökare som 

kan hänföras till höga halter klorföreningar samt hos badpersonal. 

 

Förvaltningens förslag till beslut  
Idrottsförvaltningen föreslår att idrottsnämnden beslutar: 

 

Se under rubriken BESLUT. 

 

Framlagda förslag till beslut 
Ordföranden yrkar bifall till förvaltningens förslag till beslut. 

 

Åsa Jernberg (MP) yrkar bifall till sitt eget förslag till beslut enligt följande: 

 

Nämnden bifaller i huvudsak förvaltningens förslag till beslut. 

Nämnden anför därutöver följande: 

Vi tackar för genomgången av miljöförvaltningens bevakningslista om bassängbad. Det är 

positivt att förvaltningen kommer att åtgärda föreläggandet om att det saknas skriftliga  


